
Protokół Nr 12

Z posiedzenia Komisji zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego które odbyło się w dniu 
27 sierpnia 2015r.

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący

2. Kuśkowska Helena -  członek

3. Kłębek Krzysztof -  członek

4. Marcinkiewicz Andrzej -  członek

5. Misztal Mariusz - członek

6. Rasiński Tomasz -  członek

W posiedzeniu komisji uczestniczyli -  Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy, Zenon Zadróżny 
-  Z-ca Wójta, Jacek Jeziórski -  Kierownik GOPS, Marcin Szerszenowicz Inspektor , Rafał 
Średnicki Kierowca autokaru szkolnego .

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał przewodniczący komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że tematem posiedzenia komisji jest:

1. Wizyta u p. Krystyny Jabłeckiej, możliwość pomocy .

2. Bezpieczeństwo na drogach przed rozpoczęciem roku szkolnego oraz bezpieczeństwo nad 
wodą.

3. Sprawdzenie możliwość kursu autokaru szkolnego przez miejscowość Karolew

Ad. 1 Komisja brała pod uwagę umieszczenie p. Jabłeckiej w domu opieki, lecz mogło by to mieć 
dla p. Krystyny nie odwracalne skutki, dlatego mając nadzieję na poprawę stanu psychicznego p. 
Jabłeckiej i zapobiegnięciu tragedii, wnioskuje o zakup baraku mieszkalnego dląjS J 
obecnie p^K pieszka w drewniany domu który kwalifikuje się do rozbiórki i stwarza
zagrożenie dla ty j

Ad. 2 W kwestii bezpieczeństwa na drogach członkowie:

Komisji zapoznali się z trasami jazdy autokarów szkolnych dowożących dzieci do szkół w 
szczególności miejsca przystanków , powyższe przedstawił kierowca autokaru szkolnego p. Rafał 
Średnicki, a inwentaryzację przystanków przeprowadził p. Szerszenowicz .

Komisja wnioskuje o oznaczenie miejsc przystanków na drogach gminnych , oraz na drogach 
powiatowych przedstawienie inwentaryzacji zarządowi dróg powiatowych .

Oraz :

- Przedszkole w Dręszewie - poszerzenie parkingu

- Szkoła w Józefowie -  zrobienie przejścia dla pieszych pomiędzy ul. Klonową i ul. Akacjową oraz



oznaczenie przejścia { pomarańczowe światło } .

- Miejscowość Ciśe -  przystanek autobusowy , utwardzenie pobocza przy rowie oraz zrobienie 
przejścia dla pieszych w kierunku głównej ulicy .

W kwestii bezpieczeństwa nad wodą, komisja zwraca uwagę że nie ma na terenie gminy 
strzeżonego kąpieliska, a miejsca kąpieli są oznaczone jako czarny punkt.

Ad. 3 Po kontroli i konsultacji z kierowcą p. Średnickim komisja uznała że będzie możliwe 
kursowanie autokaru przez Karolew po poszerzeniu pasa drogowego tj. wycinka przydrożnych 
drzew oraz poszerzeniu nawierzchni np. destruktem .

Uwagi:

- W trakcie pracy komisja zwróciła uwagę na zły stan pomieszczenia gospodarczego przy 
przedszkolu w Dręszewie .

Na tym protokół zakończono .
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